
Agendapunt 5 - Interpellatiedebat
 

Vragen D66 

1. In januari heeft de gedeputeerde aangegeven geen boete op te leggen aan ebs naar aanleiding van de 
geleverde wanprestaties. Wat zijn de overwegingen daarbij en hoe staat het college daar nu in?  

2. Met het oog op de situatie bij de start in Overijssel en Gelderland, in hoeverre is de gedeputeerde van 
mening dat deze situatie onvoorzien was? 

3. Is de gedeputeerde van mening dat het college meer had moeten doen om deze situatie te voorkomen? Zo 
ja, wat dan? En zo nee, waarom niet? 

 

 


